
 

Agendapunt 6.2 Verslag bespreking Financieel Jaarverslag 2021  
 

Tijdens het overleg van de financiële commissie op 28 maart 2022 is de concept 

jaarrekening 2021 besproken in aanwezigheid van de accountant, de heer Olij.  

Olij is positief over de financiën van Badminton Nederland. Ondanks corona is het 

debiteurensaldo perfect; er is hiervoor veel werk verricht. Bijdragen en continuïteit: corona 

is ook geen issue. Tijdens de controlewerkzaamheden moet naar de continuïteit gekeken 

worden maar dit jaar is er geen specifieke paragraaf nodig en de continuïteit voor het 

komende jaar is ook geen issue. De NLO-bijdrage is geen subsidie, ook volgens NOC*NSF, 

dus is de WNT ook geen issue. Als je je kwalificeert moet je alles publiceren maar Badminton 

Nederland (BN) kwalificeert zich dus niet. Gaan ze een keer toetsen, dan hebben we daar 

antwoord op. BN-bestuur is als UBO aangemeld, dus prima. Verbeek: wij gaan het woord 

subsidie bij NLO vervangen door bijdrage. Verder geen problemen, zegt Olij. Er worden een 

paar vragen gesteld en beantwoord. Verbeek bedankt Olij voor alle jaren samenwerking: 

voor Verbeek is dit de laatste jaarrekening voor zijn vertrek als penningmeester. Olij 

bedankt Verbeek en verlaat de vergadering. 

 

 


